
ELTE Természettudományi Kar – Hallgatói Önkormányzat 

Szabó Tamás Tanulmányi elnökhelyettes – Beszámoló 

2013.július 8. - szeptember 24. 

Időrendi bontás: 

2013.július 8 - ELTE TTK Tanulmányi és Oktatási Bizottsági ülés 

2013.júius 26 – ELTE TTK Diplomaosztó 

2013.augusztus 15 . ELTE TTK HÖK Választmány 

2013.szeptember 2-8 - Regisztrációs hét 

2013.szeptember 10 - ELTE TTK HÖK Választmány 

2013.szeptember 17 - EHÖK Elnökválasztó Küldöttgyűlés 

2013.szeptember 18 – ELTE TTK Kari Tanács 

2013.szeptember 23 - ELTE TTK HÖK Választmány 

 

Szöveges bontás: 

Megválasztásom után nekikezdtem az elkövetkezendő hetek 3 fő feladatának, a diplomaosztónak, a 

méltányossági kérelmek elbírálásának és a Köztársasági Ösztöndíjas pályázatok elbírálásának. 

A július hónap utolsó 3 hetét leginkább a TO-val való egyeztetés és a diplomaosztóra való 

felkészülésként tudnám leírni.  A 26.-i diplomaosztó, a kezdés körüli apróbb problémáktól eltekintve, 

zökkenőmentesen lezajlott. Minden végzett hallgató átvehette az oklevelét. 

Megtörténtek a méltányossági kérelmek elbírálása. Az ezekkel kapcsolatos hallgatói megkereséseket 

elintéztem, segítettem a HJB számára megírandó fellebbezések terén. 

A felvételi pontszámok kihirdetése után kérelmeztem a Felvételi Irodától a felvett hallgatók 

elérhetőségét. Kölcsönös félreértések, és az adatvédelmi szabályzatok körül kialakult helyzet miatt 

sajnos csak a hallgatók elektronikus elérhetőségét sikerült megkapnunk, amihez csak szak, név nem 

tartozott. Ez több gondot is okozott a gólyatábori mentorcsoportok kialakításában. Emiatt elnézést 

kérek minden szervezőtől és a mentorkoordinátortól is. A hasonló problémák elkerülése végett, jövő 

sokkal körültekintőbb kérelmet kell megfogalmaznunk. 

A regisztrációs hétre sikerült megszereznem a felvett elsősök nevét szakterületenként. Ezt megosztva 

a szakterületi koordinátorokkal, ezzel reményeim szerint segítve a csoportbeosztások kialakítását. A 

regisztrációs hét apró fennakadások (termek zárva voltak, a hallgatók nem hozták a szükséges 

igazolásokat) mellett lezajlott. Mind a pót-, mind a rendesen felvételiző hallgatók be tudtak iratkozni. 

A felmerülő hallgatói problémák során segítségemre voltak a szakos mentorok, akiknek ezúton is 

szeretnék köszönetet mondani. Ezenfelül köszönöm a szakterületi koordinátoroknak és a szakterületi 



csoporttagoknak, hogy segítségemre voltak a regisztrációs héten,akár szervezésben, akár az eseti 

probléma megoldásban. 

Részt vettem az EHÖK elnökségért pályázó, és azóta az EHÖK KGy által megválasztásra került Zaránd 

Péternek és kabinetjének meghallgatásán, illetve az őket megválasztó EHÖK Küldöttgyűlésen is. 

A félév egyik nagy változása a bevezetésre kerülő E-index lesz. Ezzel kapcsolatban felvettem a 

kapcsolatot mind a kari Tanulmányi Osztállyal, mind az EHÖK és a többi kar tanulmányokért felelős 

tisztségviselőivel. 

A fogadóóráimat 1 kivételével megtartottam, a hallgatói megkereséseknek igyekeztem eleget tenni, 

ez sajnos, saját és egyéb hibáimból is nem mindig sikerült teljesen. Ebből viszont egy hallgatónak sem 

adódott gondja. 

Köszönöm, hogy elolvastátok a beszámolómat, bármilyen észrevételt vagy kérdést a 

taneh@ttkhok.elte.hu-ra illetve személyesen várok. 

 

Csataszög,2013-09-21 

            
          Szabó Tamás 
         Tanulmányi elnökhelyettes 
          ELTE TTK HÖK 
 


